
Duchowa cegiełka Nr 130 

 

Jan. 3:3-8:”… Zaprawdę, zaprawdę, powiadam ci, jeśli się kto nie narodzi z wody i z 
Ducha, nie moŜe wejść do Królestwa BoŜego. 

Duch Święty powinien być dla ciebie bardziej waŜną rzeczą, niŜ wszystko inne na tym 
świecie – niŜ twój prestiŜ, twoje Ŝycie, twoja praca, twoje wszystko, co masz. Musisz nie 
ustawać tak długo, aŜ Go będziesz miał. Musisz Go przyjąć! On musi być najbardziej… 

MoŜe mówisz: „Hm, obawiam się, Ŝe inni u nas w zakładzie… Obawiam się, Ŝe mój mąŜ, 
mój…” Nie obawiaj się! Niech On jest na pierwszym miejscu. Zostaw wszystko inne. Niech On 

jest najwaŜniejszą rzeczą! „OtóŜ, ja się spodziewam, Ŝe otrzymam Go pewnego dnia, bracie 

Branham.” Nie pewnego dnia, ale teraz! To jest właściwy czas. „Pragnę Go otrzymać 
najpierw, zanim będę czynił coś innego. Pozwól mi otrzymać Go teraz.” Jesteś zdesperowany. 

To by nam pomogło odpowiedzieć na nasze pytanie. Kiedy wpadniesz w stan desperacji 

pragnąc Go – muszę Go mieć naprawdę, inaczej umrę – wtedy właśnie otrzymasz Go. 

Jak powiedziałem ubiegłego wieczora o studni artezyjskiej, podlewającej twój zasiew. Albo 

jeśli stoisz hen tam na środku pola i jest bardzo ciemno, i ty powiesz: „O, wielka światłości, ja 

wiem, Ŝe ty jesteś w tym polu. Ja – zgubiłem się teraz i nie wiem, gdzie mam iść. Wydaj 

światło, abym mógł zobaczyć, gdzie mam iść. Jest tam dosyć elektryczności, by oświetlić to 

pole.” To jest prawdą. Tak jest. Tutaj w tym pomieszczeniu jest dosyć elektryczności, by go 

oświetlić, choćby tu nawet nie było tych świateł – bez nich. Lecz człowiek musi ją opanować. 
OtóŜ, moŜesz na nią krzyczeć tak, Ŝe juŜ więcej nie będziesz mógł; ona się w ogóle nie 

rozświeci. Lecz jeśli będziesz postępował według praw elektryczności, to będziesz miał 

światło. 

OtóŜ, tak samo jest u Boga. Bóg jest wielkim Stworzycielem niebios i ziemi – tym samym 
wczoraj, dzisiaj i na wieki. On jest ciągle Bogiem. Lecz On będzie działał tylko wtedy, gdy ty 
postępujesz według Jego praw i instrukcji. Przyjaciele, mówię tak: Nigdy nie widziałem, 
Ŝeby to zawiodło, i to nie zawiedzie. 

ZwaŜajcie teraz. Jezus w Ew. Łukasza 24, 49. dał polecenie apostołom, potem gdy oni 
zostali zbawieni i poświęceni zgodnie ze Słowem; usprawiedliwieni dzięki uwierzeniu w 
Pana Jezusa, poświęceni według Ew. Jana 17, 17. gdzie Jezus powiedział: „Poświęć ich, 
Ojcze, w Prawdzie. Twoje Słowo jest Prawdą.” A On był Słowem. 

Zatem, On dał im moc do uzdrawiania chorych, wyganiania diabłów, wskrzeszania 
zmarłych; i oni powrócili radując się (Mat. 10, 1; Łuk. 10, 17-20). A ich imiona były w 
Barankowej Księdze śycia. Przypomnijcie sobie, jak rozpatrywaliśmy to obecnie. Lecz oni nie 
byli jeszcze nawróceni. Jezus powiedział Piotrowi tej nocy, gdy został ukrzyŜowany – On 
powiedział: „Kiedy się nawrócisz, utwierdzaj braci swoich”. (Łuk. 22, 31-32) 

Ty wierzysz ku śywotowi Wiecznemu, lecz kiedy przyjdzie Duch Święty, On jest 
śywotem Wiecznym. (Jan 5, 24.) Jesteś poczęty z Ducha Świętego przy poświęceniu, lecz 
nie jesteś zrodzony z Ducha, dopóki Duch Święty nie wejdzie do ciebie. Tak jest. Niemowlę 
ma Ŝycie, będąc w łonie matki, jego małe muskuły drgają; jest to Ŝycie. Lecz gdy wejdzie 
oddech Ŝycia do jego nozdrzy, jest to inne Ŝycie. Ono jest odmienne. Tak właśnie jest, ono 
jest… 

Mój drogi bracie metodysto, pielgrzymie świątobliwości, nazarejczyku, chrzest Duchem 
Święty jest czymś innym niŜ poświęcenie. Poświęcenie jest oczyszczeniem, to znaczy 
przygotowaniem do śycia. Lecz kiedy przyjdzie Duch Święty, On jest śyciem. 
Przygotowanie jest oczyszczeniem tego naczynia; chrzest Duchem Świętym jest 
napełnieniem naczynia. „Poświęcenie” oznacza „oczyszczony i odłoŜony na bok do usługi.”  

Prawdziwy chrzest Duchem Świętym 



A Duch Święty wstawia je do usługi (1. Kor. 12, 4-6). Wtedy jesteś naczyniem, które Bóg 
oczyścił. 

Widzicie zatem, Ŝe usprawiedliwienie nie wprowadza Go do środka. Poświęcenie po prostu 
oczyściło to naczynie dla Niego. Lecz kiedy przychodzi chrzest Duchem Świętym, umieszcza 
Go do ludzi. 

Przekonajmy się teraz, co mówi Biblia. Stwierdzamy, Ŝe Biblia mówi w 1. Kor. 12, 13: 
„Przez jednego Ducha jesteśmy wszyscy wechrzczeni w jedno Ciało.” Jesteśmy wychrzczeni do 
Ciała Chrystusa przez jednego Ducha Świętego. Nie wejdziemy do niego przez uściśnięcie 
dłoni, ani przez przyłączenie się do niego, nie zostaniemy wechrzczeni przez wodny chrzest. 
Jesteśmy wechrzczeni Duchem Świętym do Ciała Jezusa Chrystusa. 

„Dlatego nie ma Ŝadnego potępienia… (śadnego świeckiego potępienia; oni nie mogą cię o 
nic oskarŜyć)… Nie ma Ŝadnego potępienia dla tych, którzy są w Chrystusie Jezusie, którzy 
chodzą nie według ciała, lecz według Ducha.” (Rzymian 8, 1.) 

Tak właśnie moŜesz ocenić twoje chrześcijaństwo. Dzięki temu poznasz, Ŝe wszedłeś do 
Odpocznienia; ten świat nie martwi cię juŜ więcej. Oczywiście. Ty to widzisz i odchodzisz od 
tego. Masz coś lepszego, o czym moŜesz rozmyślać. Tutaj to macie: „Nie ma potępienia…” 
Tak właśnie wejdziemy do tego Ciała. I ty jesteś zabezpieczony na zawsze (Ef. 4, 30.) Biblia tak 
mówi. 

Jedną z objawionych BoŜych prawd w tym wieku jest: Tajemnica Chrztu Duchem 
Świętym bez sensacji, lecz jest to Osoba Chrystusa dokonujące w tobie tych samych dzieł, 
które On czynił. 

Co takiego? Zborze, to jest powodem, dlaczego nie mogę przyjąć chrztu Duchem Świętym 
na skutek krzyczenia, drŜenia, czy mówienia językami, albo jakiejś innej sensacji. One są w 
porządku. Rozumiecie? Te rzeczy są w porządku, lecz diabeł potrafi to tak dobrze podrobić. 

Lecz Duch Święty jest Bóstwem, Bogiem zamieszkałym w ludziach. On jest czymś 
więcej niŜ sensacją. On jest czymś więcej, niŜ mówieniem językami. On jest czymś więcej 
niŜ krzyczeniem w Duchu. On jest czymś więcej, niŜ płakaniem. On jest czymś więcej niŜ 
przyłączeniem się do kościoła. Jest to Bóg Ŝyjący w ludziach, Bóstwo, Sam Bóg 
zamieszkały w tej osobie, i gdy ona mówi, jest to po prostu tak samo, jakby Bóg mówił; 
taki jest Kościół Jezusa Chrystusa. 

Zatem, nie musisz zostać ochrzczony (w wodzie), aby przyjąć Ducha Świętego, bo moŜesz 
przyjąć Ducha Świętego, kiedy twoje serce jest w porządku. Rozumiesz? Bowiem w Dz. Ap. 
2, 37-41 Piotr podał przepis: „Pokutujcie i dajcie się ochrzcić w Imię Jezus Chrystus, a 
otrzymacie dar Ducha Świętego.” Lecz potem, w Dz. Ap. 10, 44-48 Bóg odwrócił to i dał 
poganom chrzest Duchem Świętym, zanim oni w ogóle zostali ochrzczeni. Rozumiecie? 
Widzisz więc, Ŝe chodzi o stan twojego serca. Wtedy Piotr powiedział: „Czy moŜemy im 
zabronić wody, skoro ci otrzymali Ducha Świętego, jako i my na początku? Rozumiecie? Więc 
potem on zmusił ich, Ŝe muszą być ochrzczeni w Imię Jezus Chrystus. 

On odkupia świat w ten sam sposób, jak On odkupia człowieka. W co wierzy człowiek? On 
wierzy, potem zostaje ochrzczony; potem on jest oczyszczony przez Krew, poświęcenie – 
było to poselstwo Wesley’a; potem on zostaje napełniony Ogniem Ducha Świętego, który 
wypala z niego świat i on zostaje napełniony Duchem, który jest Słowem (albo chrzest 
Duchem Świętym za pomocą Słowa; Jan 6, 63). Czy temu wierzycie? ZwaŜajcie teraz, co się 
dzieje. Bóg ma zamiar odkupić swój świat w ten sam sposób. 

Bóg działa na Swoim stanowisku w trojaki sposób: przez usprawiedliwienie, poświęcenie i 
ucieleśnia Samego Siebie w Swoim ludzie przez chrzest Duchem Świętym. To ta sama rzecz. 
Diabeł tylko podrabia to, co czyni Chrystus. O, szatan teŜ ucieleśnia siebie. Kiedy Jezus 
ucieleśnia Samego Siebie w Swoim ludzie, to samo śycie, które było w Chrystusie, jest w tej 
osobie. To Ŝycie mówi, czym ono jest. Rozumiecie? 



Kiedy słyszycie, jak ludzie mówią, Ŝe mają Ducha Świętego, a zaprzeczają temu Słowu, to 
coś jest nie tak. Duch Święty napisał to Słowo (2. Piotr. 1, 20-21). A Jezus powiedział tak: 
„JeŜeli człowiek ma Mojego Ducha w sobie, będzie czynił Moje sprawy”. (Jan 14, 12) 

Słuchajcie więc. Jezus powiedział im (Łuk. 24, 49): „Oto posyłam obietnicę Mojego Ojca na 
was, lecz wy idźcie do Jeruzalemu i czekajcie, aŜ…” Jaka była obietnica Ojca? Joel 2, 28-32! 
Patrzcie, stwierdzamy, Ŝe On miał zamiar wylać Ducha Świętego. U Izajasza 28, 11 mówi, jak 
będą mówić jąkającymi się ustami i obcymi językami, i wszystkie te sprawy. Oni weszli do 
górnego pokoju, i jak to przebieraliśmy… 

MoŜe jeden z nich powiedział: „No cóŜ, ja wierzę, Ŝe czekaliśmy juŜ dosyć długo. 
Przyjmijmy Go więc wiarą.” To była dobra baptystyczna doktryna, lecz ona nie funkcjonowała 
u tych braci. Wtedy było tak, Ŝe najpierw stało się to rzeczywistością, a potem oni czekali na 
swoją usługę, Ŝeby Słowo mogło być potwierdzane. I kiedy ty pragniesz Ducha Świętego, 
czyń tak samo. 

Tak, ty moŜesz to przyjąć wiarą; Chrystusa musisz przyjąć wiarą, to się dokładnie 
zgadza. I ty przyjmujesz Ducha Świętego wiarą, lecz potem pozwól Duchowi Świętemu 
przyjść i uczynić obrzezkę na świadectwo, Ŝe On przyjął twoją wiarę (Efez. 1, 13-14). 
Rozumiecie? 

Widzicie, Abraham uwierzył Bogu i było mu to poczytane za sprawiedliwość, lecz Bóg dał 
mu znak obrzezki na potwierdzenie, Ŝe On przyjął jego wiarę (Rzym. 4, 9-12). Więc to jest 
ta sama rzecz, którą musimy uczynić. Musimy czekać na Ducha Świętego, aŜ On coś uczyni, 
niekoniecznie dlatego, Ŝe mówiliśmy językami, nie dlatego, Ŝe tańczyliśmy albo przeŜywaliśmy 
podniecenie, krzyczeliśmy. AŜ zostaliśmy przemienieni, aŜ coś stało się rzeczywiście. Nie 
waŜne, w jakiej postaci to przychodzi, waŜne, Ŝe się to wydarzyło; to jest główna rzecz. 

I ja wierzę w mówienie językami i wszystkie inne sprawy są w porządku, lecz to samo o 
sobie nie będzie funkcjonować, a wy wiecie, Ŝe nie będzie. Więc nie o to chodzi. Widziałem, jak 
czarownice mówiły obcymi językami, widziałem czarnoksięŜników mówiących językami i 
tańczących w duchu. Rozumiecie? Oczywiście. PołoŜyli ołówek na stół a on pisał nieznanymi 
językami, a ktoś podawał wykład do tego, (Rozumiecie? To prawda.), a mówił prawdę. Zgadza 
się. Pisał dokładnie to, co się miało wydarzyć, i dokładnie tak się stało. 

„Choćbym mówił językami ludzkimi i anielskimi, a miłości bym nie miał, nic mi to nie 
pomoŜe.” (1. Kor. 13, 1-3) Rozumiecie? Choćbym to potrafił czynić. Rozumiecie? Więc te 
rzeczy nie oznaczają, Ŝe masz Ducha Świętego. Lecz kiedy On – ta Osoba – nieśmiertelny 
Duch Chrystusowy stanie się twoim osobistym Zbawicielem i przemieni cię, i skieruje twój 
wzrok prosto na Golgotę, do tego Słowa, wtedy coś się wydarzyło. Tak jest. Coś się 
wydarzyło. Nikt nie będzie ci musiał o tym mówić; będziesz to wiedział, kiedy się to wydarzy. 

A nowe wino – gdy ono przyniesie objawienie, wtedy to jest objawione, i tak właśnie było 
w czasie Wylania Ducha Świętego. Oni wiedzieli, Ŝe miał na nich zostać wylany Duch Święty i 
oni czekali, aŜ się to wydarzy. A kiedy przyszło potwierdzenie tego objawienia, wtedy 
stymulacja odpoczęła na nich. 

Na pewno ją otrzymali. AŜ kipiała z nich. Wyszli prosto na ulice, gdzie przedtem obawiali 
się wyjść i mieli drzwi za sobą zamknięte; a teraz wyszli na ulice. Przedtem bali się grupy ludzi, 
a teraz głosili im Ewangelię. To prawda. Rozumiecie? Coś wydarzyło się, poniewaŜ prawdziwe 
Słowo obietnicy zostało potwierdzone (Dz. Ap. 2, 1-36) 

Pytanie: Czy jest jakaś róŜnica w przypadku przyjęcia Ducha Świętego albo chrztu Duchem 
Świętym? Czy taka osoba mówi językami? JeŜeli nie zawsze, jaka manifestacja pojawia się? 

OtóŜ, czy moglibyście sobie wyobrazić matkę, która rodzi dziecko, a nie wie o tym? 
Musiałaby być w stanie nieprzytomności, aby o tym nie wiedziała. Tak samo ty nie moŜesz 
przyjąć Ducha Świętego nie wiedząc o tym. Coś wydarzy się w tobie. Rozumiesz? Jest to coś, 
co cię przemienia. Cały twój organizm, całe twoje duchowe usposobienie jest odnowione i 
ty stajesz się nowym stworzeniem w Chrystusie, jak mówi o tym Biblia – nowym 
stworzeniem w Chrystusie (2. Kor. 5, 14). Ty to wiesz. 



Wy powiecie: „Bracie Branham, więc ty nie wierzysz, Ŝe człowiek powinien mówić 
językami, aby otrzymał Ducha Świętego.” Nie dlatego, aby udowodnić, Ŝe on ma Ducha 
Świętego. 

Chciałbym, Ŝeby kaŜdy członek mojego zboru mówił językami. Chciałbym, Ŝeby to ludzie 
mogli czynić i wierzę, Ŝe jeśli poprosicie Boga, Bóg wam to da. Lecz pozwólcie, Ŝe wam 
powiem: Znam duŜą ilość ludzi, którzy mówią językami, a nie mają Ducha Świętego. 

I kaŜdy kaznodzieja, który jest prawdomówny wobec samego siebie i wobec swojego zboru, 
powie swoim zborownikom to samo. Diabeł potrafi to podrobić. Paweł powiedział to w 1. 
Koryntian 13, 1-10: „Gdy nastanie doskonałość, (względnie to doskonałe zostanie oznajmione) 
to, co cząstkowe, przeminie.” 

Kościół przeszedł przez usprawiedliwienie – Marcin Luther, przez poświęcenie – John 
Wesley. Lecz kiedy dojdzie do czasu chrztu Duchem Świętym, oni pokaŜą swoje kolory; 
oni nie chcą mieć nic z tym wspólnego. Nazarejczycy, pielgrzymi świątobliwości, Kościół 
BoŜy, i wszyscy, którzy wierzą w poświęcenie – nie moŜecie pokazać na nich palcem, to 
prawda. Lecz gdy dojdą do linii granicznej, gdy dojdą aŜ momentu przyjęcia Ducha Świętego 
dla znowuzrodzenia, co wtedy czyni diabeł? Podchodzi i próbuje to wypaczyć. O, on będzie 
czynił wszystko, co tylko potrafi, aby powstrzymać ludzi od tego. 

Oni przyjmowali Ducha Świętego we wszystkich wiekach, lecz nie w tej mierze, w jakiej 
mają Go obecnie; poniewaŜ to jest odrestaurowanie tego, co było na początku (Mal. 4, 5-6). 
Lecz obecnie, w tym wieku kościoła Poselstwo jest wlewane do kościoła. Lecz kościół w 
całości… Podobnie jak ta kaplica – powiedzielibyśmy – tutaj właśnie przychodzą na 
naboŜeństwa. Ta kaplica nie jest kaplicą Ducha Świętego. Nie ma czegoś takiego. Indywidualni 
ludzie, którzy chodzą do tego zboru, są świątyniami Ducha Świętego. Oni są świątyniami 
mającymi Ducha Świętego, lecz nie jest to kościół w postaci ciała, grupy. 

Prorok powiedział na końcu poselstwa: „Miłuję Go…” Śpiewaj to po prostu z całego swego 
serca; odczujesz po prostu coś naprawdę miłego, wchodzącego do ciebie. To jest Duch Święty. 

Potem on modli się: „Napełnij mnie Duchem Świętym. Daj mi Znak Twojej miłości dla 
mnie, Ducha Świętego, który sprawi, Ŝe będę Ŝył mile, łagodnie. Sprawi, Ŝe będę Ŝył śyciem, 
które było w Chrystusie, a moje serce będzie pałać dla innych tak, Ŝe nie odpocznę we dnie ani  
w nocy, aŜ pozyskam wszystkich, których mi się uda. 

 Duch Święty jest Znakiem, Ŝe Krew została zastosowana dla twojego serca, i to jest Znak, 
Ŝe Krew została zastosowana. JeŜeli Krew nie była zastosowana, to Znak nie przyjdzie. (2. 
MojŜ. 12, 13.) Jeśli to pojmujesz, powiedz: „Amen”. Krew musi być zastosowana a potem 
przychodzi Znak. Jest to Znak, Ŝe Krew odkupienia została zastosowana i twój przejazd jest 
zapłacony. Niech ci Bóg błogosławi. 

 

 

Odsyłacze: „Pytania i odpowiedzi” (59-1223), str. 483 / „Pytania i odpowiedzi o Duchu Świętym” str. 416 / 
„Przygotowane przez Boga miejsce uwielbiania” (65-0425), par. 95 / „Hebrajczyków rozdz. 4” str. 154, par. 
209 / „Panie, czy to jest znak końca” str. 31 / „Świadectwo prawdziwego świadka”, par. 186 / „Jak mogę 
zwycięŜyć” par. 49 / „Pytania i odpowiedzi (54-0103M) str. 65 / „Czas Ŝniwa” par. 333 / „Druga Pieczęć” 
Księga Pieczęci str. 204-205 / „Czwarta Pieczęć” Księga Pieczęci str. 289-290 / „Pytania i odpowiedzi” (64-
0823E) str. 1016 Pyt. nr 289 / „Pytania i odpowiedzi” (64-0830M), str. 1124 / „Imiona bluźniercze” str. 19 / 
„Znak” (63-0901M) str. 61 
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Przychodzi ktoś z poselstwem, które trzyma się prostolinijnie Biblii, i szybkie dzieło okrąŜy tę ziemię. To nasienie będzie się 
rozchodzić w prasie, będzie publikowane w ksiąŜkach, aŜ kaŜde predestynowane  Nasienie BoŜe usłyszy Je. 
[Brat Branham w „Sprawowanie się, regulamin, nauczanie Kościoła“, str. 724] 


